
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO VVD Sprintbaan in de Broederenstraat 

1- Notagegevens   

Notanummer 2018-001670 

Datum 04-10-2018 

Programma:   

02 Openbare orde en veiligheid 

Portefeuillehouder Burgemeester 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 08-10-2018 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Kolkman 

- Weth. Grijsen - Weth. Rorink 

- Weth. Verhaar - Weth. Walder 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 08-10-2018 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

Programmamanager -- 

Burgemeester -- 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[ ]gem.secr. -- 

BIS Openbaar 

Status Definitief2018-10-10 

  

Bijlagen 

Vragen VVD + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 08-10-2018 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de VVD over de sprintbaan in de Broederenstraat 
vast te stellen; 

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken na verzending van de brief. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

  het antwoord aan de fractie is verzonden. 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  



 
ADVIESRADEN: 

Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief  van 1 oktober heeft dhr. Rosenkamp van de fractie VVD uw college een aantal schriftelijke vragen ex 
art 46 RvO gesteld over de sprintbaan Broederenstraat – Engestraat. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 
 
 
Schriftelijke vragen art. 46 RvO 
 
Betreft: Sprintbaan Broederenstraat – Engestraat 
 
 
Deventer, 1 oktober 2018 
 
 
Geacht College, 
 
Tussen 15 en 20 september was Deventer een van de gaststeden van de Nationale Sportweek. Een 
mooi evenement waarin veel inwoners en bezoekers op een leuke manier kennis hebben gemaakt met 
beweging en sport. 
 
In het kader daarvan is tussen de Broederenstraat en Engestraat met verf een tijdelijke sprintbaan 
aangelegd. Daarover heb ik de volgende vragen: 
 
1. Is een vergunning aangevraagd voor het aanbrengen van deze sprintbaan? Zo ja, onder welke 
voorwaarden. Zo nee, waarom niet? 
 
2. Zijn afspraken gemaakt over het verwijderen en schoonmaken van de sprintbaan? 
 
3. Bent u op de hoogte van de overlast die het verwijderen van de sprintbaan met zich meebrengt? 
 
4. Vloeien uit het verwijderen van de sprintbaan schades voort? Zo ja, op welk bedrag is deze schade 
beraamd en wanneer worden deze schades hersteld? 
 
5. Bent u het met de VVD Deventer eens dat het een slechte zaak is dat ondernemers niet zijn gekend 
in dit initiatief? 
 
6. Op welke wijze wilt u borgen dat communicatie met omwonenden en andere direct 
belanghebbenden voortaan tijdig en actief wordt gepleegd? 
 
Ik zie uit naar uw beantwoording en dank u bij voorbaat. 
 
Met hartelijke groet, 
 
 
Roderic Rosenkamp 
Raadslid VVD Deventer  



  

 
 

Grote Kerkhof 1 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 

 
14 0570 

 
Aan de fractie van VVD 
t.a.v. Dhr. R.P. Rosenkamp 
Interne Post 

telefoon 

 
0570 - 695181 
direct telefoonnummer 

 
gemeente@deventer.nl 
e-mail 

 
 
 
 
 
 
 

BO/ 2018-001670  8 oktober 2018 
kenmerk  uw referentie  datum 

     
M.J.E. van der Meer  schriftelijke vragen ex art 46 RvO over sprintbaan Broederenstraat 
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Rosenkamp, 
 
In uw brief van 1 oktober heeft u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de sprintbaan  
Ons antwoord is als volgt. 
 
 
Vraag 1 
Is een vergunning aangevraagd voor het aanbrengen van deze sprintbaan? Zo ja, onder welke voorwaarden. 
Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord  
De sprintbaan maakt onderdeel uit van de evenementenvergunning die is verleend voor de Nationale 
Sportweek in Deventer. In de evenementenvergunning zijn naast de standaardvoorschriften, voorschriften met 
betrekking tot de sportactiviteiten ook specifieke voorschriften opgenomen ten aanzien van de sprintbaan 
(graffitibaan). Deze luiden: 
 

 De verf moet op 21 september 2018 verwijderd zijn zonder dat er sporen zichtbaar zijn op het wegdek; 

 Ten tijde van het aanbrengen van de verf en het drogen dient ervoor gezorgd te worden dat bij 
calamiteiten hekken verwijderd worden om de doorgang bij calamiteiten te garanderen. Deze hekbewaker 
dient aanwezig te zijn zolang er hekken aanwezig zijn die geplaatst zijn om te voorkomen dat passanten 
over de graffitibaan heenlopen;  

 De ondernemers rondom de werkzaamheden en activiteiten dienen op de hoogte te worden gebracht van 
de activiteiten. U heeft aangegeven dat de ondernemers akkoord zijn met de activiteiten;  

 
 
Vraag 2 
Zijn er afspraken gemaakt over het verwijderen en schoonmaken van de sprintbaan? 
 
Antwoord 
Met de nationale organisatie van de Nationale Sportweek zijn afspraken gemaakt die verwerkt zijn in de 
voorschriften die genoemd staan in het antwoord onder de eerste vraag. 
 
 
 
 



Vraag 3 
Bent u op de hoogte van de overlast die het verwijderen van de sprintbaan met zich meebrengt? 
 
Antwoord 
Ja.  
 
 
Vraag 4 
Vloeien uit het verwijderen van de sprintbaan schade voort? Zo ja, op welk bedrag is deze schade beraamd 
en wanneer worden deze schades hersteld? 
 
Antwoord 
Op 1 oktober heeft de organisatie zelf geconstateerd dat werkzaamheden nog niet naar tevredenheid waren 
uitgevoerd. Rond 5 oktober was de schoonmaak gereed. Er zijn nu nog wel sporen van de sprintbaan 
aanwezig, maar op de langere termijn kan pas beoordeeld worden of die sporen en daarmee schade 
permanent is. Vooralsnog is er geen indicatie dat er blijvende schade aan het wegdek is ontstaan. 
 
 
Vraag 5 
Bent u met de VVD Deventer eens dat het een slechte zaak is dat ondernemers niet zijn gekend in dit 
initiatief? 
 
Antwoord  
De ondernemers waren vooraf wel geïnformeerd door de landelijke organisatie, maar het heeft helaas niet 
geleid tot samenwerking.  
 
 
Vraag 6 
Op welke wijze wilt u borgen dat communicatie met omwonenden en andere direct belanghebbenden 
voortaan tijdig en actief wordt gepleegd? 
 
Antwoord 
Standaard wordt bij evenementen de organisator gewezen op de plicht om de bewoners en andere 
belanghebbenden in de omgeving tijdig te informeren. Dit is ook bij dit evenement gebeurd, maar zoals in het 
antwoord op vraag 5 aangegeven heeft dit niet tot samenwerking geleid. .  
 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
 
 
 
 
 


